
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 79/2023 

LXXIX Sesja w dniu 26 kwietnia 2023  
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 23:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Obecni: 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z LXXVII i LXXVIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 

Obornickiego. 
5. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK, OSiR. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

  
a. wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2023 roku oraz określenia sezonu 

kąpielowego, 
b. wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 59/14 i 59/18 – obręb GARBATKA, 
c. nadania nazw ulicom w Rogoźnie, 
d. nadania nazw ulicom w miejscowości Nienawiszcz, 
e. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Rogoźno, 



f. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce samorządu 
terytorialnego i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 

g. udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 

h. określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2023 (ZAMK), 
i. zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
j. zmian w WPF na lata 2023 - 2037. 

 
 

7. Informacja Przewodniczącego i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej o pracach w okresie 
międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Informacje Przewodniczącego. 
11.  Zakończenie. 

Po przedstawieniu porządku obrad pan Przewodniczący Łukasz Zaranek poinformował, że na wniosek 
burmistrza ma zamiar dokonać trzech zmian w pkt 6 dodaje się uchwały  a i h oraz wykresla się 
uchwałę z ppkt g. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
na wniosek Burmistrza dodaje się pkt 6a i h .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wykreśla się pkt 6g.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 



 
Innych propozycji do zmiany porządku obrad nie zgłoszono. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu 

b) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków 

c) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, sposobu jej 

rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań. 

d) przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 roku. 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, tj. 

działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA) 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo w 

trybie bezprzetargowym. 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w trybie 

bezprzetargowym. 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541 położonych w 

miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym. 

i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 

użytkowego - uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń 

j) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu 

komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”. 

k) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok Uchwała wpłynęła po wysłaniu 

zaproszeń 

l) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 

m) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2037. 



4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

5. Zakończenie 

 

3. Przyjęcie protokołów z sesji LXXVII i LXXVIII - VIII kadecji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z sesji LXXVII - VIII kadecji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (4) 

Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z sesji LXXVIII - VIII kadecji Rady Miejskiej w Rogoźnie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (4) 

Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 

 

4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu 

Obornickiego. 

Radny Paweł Wojciechowski stwierdził, że brak obecności Radnych Powiatu być może spowodowane 

jest tym, że na ostatniej sesji nie mieli możliwości wypowiedzenia się i dlatego zrobili sesję w tym 

samym dniu co Rada Miejska w Rogoźnie. Oglądając obrady online radny stwierdził, że w powiecie są 

podejmowane ważne tematy dotyczące dróg i nie jest w tej kwestii za wesoło, a nie ma możliwości 

poprowadzenia rozmów. 

Przewodniczący odpowiedział, że nie podejrzewa radnych z powiatu o małostkowość i obrażanie się i 

uwaga pana Wojciechowskiego jest zupełnie nie trafiona. Natomiast na poprzedniej sesji radni 

powiatu byli jako goście i mieszkańcy i nie sugerowano, że mają chęć zabrania głosu. 



Burmistrz Roman Szuberski dodał, że rozmawiał wcześniej z panią Starostą Zofią Kotecka o sprawach 

dotyczących oświaty i powód zorganizowania sesji w tym  samym terminie jest zupełnie inny. 

Radny Wojciechowski zaznaczył, że przedstawia jedynie fakty, ponieważ dotychczas nigdy nie zdarzyło 

się, tak, że obecny na sesji Przewodniczący Rady Powiatu i Członek Zarządu nie mogli zabrać głosu. 

Przewodniczący odpowiedział, że nie przypomina sobie aby na ostatniej sesji goście z powiatu chcieli 

zabrać głos, bo takiej sytuacji nie było, a gdyby taką wolę wyrazili taka możliwość zostałaby 

stworzona. 

Radny Henryk Janus powiedział, że zdanie pana Wojciechowskiego jest bardzo trafione i dodał, że to 

nie byli mieszkańcy, tylko przedstawiciele powiatu. 

Pan Zaranek wyjaśnił, że nie było wysłanego zaproszenia na sesję nadzwyczajną do radnych 

powiatowych więc przyjechali w roli mieszkańców. 

Radny Maciej Kutka poparł słowa pana Janusa i poinformował, że zasadne było wtedy wprowadzić 

punkt dotyczący pytań do radnych z powiatu, a odebranie tej możliwości nie poprawi współpracy. 

Pan Bartosz Perlicjan zauważył, że z racji tej, że nie ma żadnego przedstawiciela powiatu ani punktu z 

wolnymi głosami dlatego należałoby zakończyć tą dyskusję. 

 

5. Ocena działalności finansowej podległych jednostek: GOPS, ZAMK, CUW, RCK, CIS, OSiR. 

https://esesja.pl/232815 

Pan Przewodniczący zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na nie odczytywanie sprawozdań, a jedynie 

na zadawanie pytań i zarządził głosowanie w tej kwestii. 

Zanim to nastąpiło pan radny Janus wyraził sprzeciw, tłumacząc, że na sesji są goście, którzy być może 

mają chęć wysłuchać najważniejszych kwestii. 

Pan wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki poparł opinię pana Przewodniczącego Zaranka 

informując, że od analizowania tematów są komisje, gdzie sprawy te były szczegółowo omówione. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przejście do zadawania pytań bez odczytywania sprawozdań.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (4) 

Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 

 

Pan radny Janus zapytał, ile wynosi  koszt zorganizowania dożynek w Studzieńcu? 

Księgowa RCK pani Sylwia Westfal odpowiedziała, że ogólny koszt dożynek to ok 148 tys zł, 

dodatkowo w ramach tych środków został złożony w ubiegłym roku wniosek o dofinansowanie na 

kwotę 50 tys zł. Radny Janus zapytał, czy planowane są dożynki na ten rok? Pani księgowa 

odpowiedziała, że w tej sprawie powinien się wypowiedzieć dyrektor RCK. 

https://esesja.pl/232815


Pan Burmistrz poinformował, że spotkania w sprawie dożynek jeszcze nie było, są pomysły na złożenie 

wniosków w sprawie dofinansowania, ale priorytetem są środki na inwestycje rozpoczęte przez 

gminę. 

Pan radny Maciej Kutka zapytał jaki był koszt rewitalizacji boiska  OSiR? 

Pani kierownik Krystyna Gromanowska poinformowała, że koszt rewitalizacji boiska wyniósł 10 tys zł, 

było to w czasie, kiedy można było taką rewitalizacje przeprowadzić, czyli kwiecień – maj. 

Pan radny Sebastian Kupidura poprosił o przedstawienie informacji nt. ilości etatów w OSiR-ze oraz o 

inwestycjach, które się toczą lub będą się toczyć w najbliższym czasie? 

Pani kierownik Renata Jałoszyńska – Biskupska poinformowała, że w roku 2022 było 12 pełnych 

etatów i jeden etat niepełny. Co do zysku za 2022 rok, to część z tych środków będzie wykorzystana na 

uchodźców, ponieważ oni nadal w ośrodku przebywają, jakaś część będzie wykorzystana na remonty 

pokoi. Obecnie kończy się termomodernizacja, a remonty domków są prowadzone systemem 

gospodarczym. 

Pan radny Hubert Kuszak zapytał, czy w obecnym roku nastąpiły zmiany w zatrudnieniu? 

Pani kierownik odpowiedziała, że obecnie zatrudnionych na stałe jest 13 osób, znacznie więcej na 

umowę – zlecenie i jest jedna osoba, która przeszła z pół etatu na etat pełny. 

Radny Kutka zapytał, czy planowane coś będzie w sprawie powstania kortów tenisowych? 

Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili jest niekorzystny okres i jeżeli będzie możliwość to będą 

sporządzone wnioski o dofinansowanie zewnętrzne. 

Na koniec punkt podsumował pan radny Wojciechowski wskazując bardzo dobrą działalność OSiR. 

Burmistrz Szuberski podzielił zdanie radnego Wojciechowskiego informując, że jest to bardzo dobra i 

ogromna praca w OSiR-ze, tym bardziej że równocześnie toczą się prace remontowe oraz przebywają 

tam osoby z Ukrainy. Pan radny Wojciechowski zapytał, czy ilość osób zajmujących się organizacja 

imprez sportowych jest w obecnym czasie wystarczająca, oraz czy tych imprez będzie więcej, czy 

mniej? 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o etaty to jest to zadanie kierownika. Pan 

wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki natomiast wypowiedział, się odnośnie zajmowanego 

stanowiska jako koordynatora sportu i powiedział, że imprez w OSiR jest obecnie bardzo dużo, została 

bardzo mocno rozwinięta siłownia, jest plan aby stworzyć saunę. 

Pan Henryk Janus zapytał jaka infrastruktura podlega pod OSiR i co jest jeszcze w planach do przejęcia 

przez tą jednostkę? 

Pani kierownik poinformowała, że wszyscy mieszkańcy gminy korzystają z orlika bezpłatnie, jeżeli 

chodzi o klubu sportowe i stowarzyszenia korzystające z orlika jest wtedy płatne, tj. 30 zł/h. Strzelnica 

jest płatna 20 zł/h od osoby, natomiast stowarzyszenie GROT płaci 20 zł za godzinę od swojego 

spotkania. Radny zapytał, czy istnieje możliwość wynajęcia obiektu na imprezy prywatne? 

Pani kierownik poinformowała, że jest taka możliwość i jest wtedy 100 zł za całą imprezę. 

Pan Sebastian Kupidura zapytał, jak będzie wyglądała odpłatność za zajęcie strzelnicy dzieci czy 

młodzieży ze szkół? 

Pani kierownik poinformowała, że takie spotkania są nieodpłatne. 

Pan radny Kuszak zapytał, jak wygląda korzystanie z orlika przez klub sportowy „Wełna”? 

Pani Jałoszyńska – Biskupska odpowiedziała, że klub również płaci za korzystanie z tego obiektu. 

Na tym punkt zakończono. 
 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) kontynuacji członkostwa Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu "Dolina Wełny", działającym jako 



Lokalna Grupa Działania,  
Lokalna Grupa Działania Stowarzyszenie „Dolina Wełny” jest trójsektorowym partnerstwem, w skład 
którego wchodzą przedstawiciele sektora publicznego, gospodarczego oraz społecznego z terenów 
gmin: Damasławek, Gołańcz, Kiszkowo, Margonin, Mieścisko, Rogoźno, Skoki, Wapno i Wągrowiec. 

Uchwałą Nr XXXIV/241/2009 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 stycznia 2009 r., Rada Miejska  
w Rogoźnie wyraziła zgodę na przystąpienie Gminy Rogoźno do Stowarzyszenia „Dolina Wełny”. 

Uchwałą Nr XXXIX/262/2009 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 4 maja 2009 r., Rada Miejska w 
Rogoźnie zmieniła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Rogoźno do Stowarzyszenia „Dolina 
Wełny”. 

Uchwałą Nr VII/67/2015 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 25 marca 2015 r., Rada Miejska w 
Rogoźnie wyraziła wolę kontynuacji członkostwa Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny” w 
okresie programowania 2014-2020. 

Uchwałą Nr XXII/214/2019 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 17 grudnia 2019 r., Rada Miejska 
udzieliła pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny”. 

Z uwagi na kończący się okres programowania i rozpoczynający się nowy okres budżetowy UE w 
latach 2021-2027, koniecznym jest wyrażenie woli kontynuacji członkostwa Gminy Rogoźno w 
Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie „Dolina Wełny”. 

W związku z faktem, że dla Województwa Wielkopolskiego przyjęto Program Fundusze Europejskie 
dla Wielkopolski na lata 2021-2027, a tym samym umożliwiono Lokalnym Grupom Działania 
aplikowanie o środki z instrumentu rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność nie tylko z 
udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich, ale 
również Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego i Europejskiego Funduszu Społecznego, 
zasadnym jest, aby Gmina Rogoźno mogła korzystać z tej rozszerzonej formy wsparcia. 

 

Głosowano w sprawie: 

kontynuacji członkostwa Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu "Dolina Wełny", działającym jako Lokalna 

Grupa Działania, uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (2) 

Roman Kinach , Adam Nadolny 

 

b) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2023 roku oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 



Ustawa Prawo Wodne z dnia 20 lipca 2017 r. artykułem 37 nakłada na Radę Miejską obowiązek 
podjęcia corocznie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy oraz czasu 
trwania sezonu kąpielowego. Projekt uchwały poddano konsultacjom społecznym w okresie od 11 
stycznia do 2 lutego poprzez wywieszenie projektu uchwały na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w 
Rogoźnie oraz publikację w Biuletynie Informacji Publicznej. Projekt uchwały skierowany został do 
zaopiniowania przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Obornikach, Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Poznaniu oraz Główny Inspektor Ochrony Środowiska. 
 
Pan radny Maciej Kutka zapytał jak wygląda sytuacja z rekultywacja jeziora? 
Pan Roman Szuberski odpowiedział, że obecnie są już przygotowane wszelkie pozwolenia, decyzje i 
środki i najpóźniej na początku maja zostanie ogłoszony przetarg. 
Radny Kupidura zapytał, ile na ten cel jest przeznaczonych środków? 
Burmistrz odpowiedział, że jest to kwota ok 100 tys zł. 
 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2023 roku oraz określenia sezonu kąpielowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Pan radny Paweł Wojciechowski zaproponował wniosek, aby przybyli w tym momencie radni 

powiatowi mogli zabrać głos. Przewodniczący Łukasz Zaranek stwierdził, że jest to niemożliwe 

dlatego, że został utworzony punkt z podjęciem uchwał i dopiero po jego zakończeniu można przyjąć 

zaproponowany wniosek. 

Pan Janus i pan wojciechowski stwierdzili, że porządek obrad można zmienić w każdej chwili. 

Przewodniczący zgodził się z ich sugestią, jednak stwierdził, że w tym wypadku kiedy otwarty jest 

punkt z uchwałami takiej możliwości nie ma. 

Przewodniczący zaproponował, aby wnioskodawcy zastanowili się nad zredagowaniem i 

umieszczeniem wniosku we właściwym miejscu. 

 

c) wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 59/14 i 59/18 – obręb GARBATKA, 

Zgodnie z §5 ust.1 Uchwały Nr XXV/235/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 

sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Rogoźno, Burmistrz Rogoźna może 

nabywać do gminnego zasobu nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych i prawnych oraz 

przysługujące tym osobom prawo użytkowania wieczystego nieruchomości, uwzględniając 

wynikające z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego potrzeby rozwoju Gminy                

oraz obowiązek wykonywania zadań publicznych.  Właściciel działek nr: 59/14 i 59/18 wystąpił z 

wnioskiem do tut. Organu o przejęcie ww. działek na mienie gminne za symboliczną złotówkę. W 



oparciu o ustalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze wsi Garbatka, 

Ruda – obręb Gościejewo oraz w rejonie ul. Rolnej w Rogoźnie uchwalonego Uchwałą Nr 

XLIX/368/2006 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 września 2006 r. (Dz. Urzęd. Woj. Wlkp. z dnia 

27.11.2006 r., Nr 181, poz.4233) przedmiotowe działki gruntu objęte są symbolem 8P/U o 

przeznaczeniu – tereny obiektów produkcyjnych, składów i magazynów z zabudowa usługową. Działki 

nr: 59/18 i 59/14 zostały wydzielone jako teren komunikacyjny.   

W związku z realizacją budownictwa z zabudową usługową zachodzi możliwość nabycia działek nr: 

59/14 i 59/18 na mienie gminne, z przeznaczeniem ich pod poszerzenie drogi wewnętrznej, w 

związku z czym podjęcie przez Radę Miejską niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 59/14 i 59/18 – obręb GARBATKA.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

d) nadania nazw ulicom w Rogoźnie, 

Do właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów 

będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy     z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych (t.j. Dz.U. z 2023, poz. 645 ze zm.). 

Wykazane  w uchwale ulice zlokalizowane są na gruntach będących własnością Gminy Rogoźno.  

Nadanie nazw ulicom umożliwi ustalenie numerów porządkowych dla nieruchomości przy nich 

położonych oraz ułatwi identyfikację w rejonie.  Podjęcie uchwały jest więc uzasadnione. 

 

Pan radny Maciej Kutka powiedział, iż proponuje aby nazwy ulic były nazwami pochodzącymi od 

drzew oraz zgodnie z umową jak była zawarta na którejś z sesji z radnym Romanem Kinachem. 

Radny Adam Nadolny w imieniu radnego Kinacha zabrał głos i przekazał, że mimo tego, iż na tej sesji 

nie ma radnego, to mimo to prosił aby przekazać, iż zgadza się z propozycjami nazewnictwa ulic 

zawartych w projekcie uchwały. 

Pan Kutka stwierdził, że być może radny Kinach zmienił zdanie i nie jest konsekwentny w swoim 

postępowaniu. 

Radny Sebastian Kupidura poprosił aby radni podeszli do tematu merytorycznie, dlatego że 

mieszkańcy, których nazwy są przegłosowywane skarżą się, skąd te nazwy się biorą. 

Pan Kutka dodał, że nikt za plecami sobie niczego nie ustalał, tylko na jednaj z sesji była to umowa 

dżentelmeńska, kiedy była proponowana nazwa ulicy Jarzębinowej zapadła decyzja aby kolejne nazwy 

były nazwami drzew. 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni..."- ul. Jesionowa zamiast ul. Kanclerskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni..." - zamiast ul. Marszałkowskiej ul. Jodłowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni..." - zamiast ul. Jagiellońskiej ul. Jaworowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 



Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni" - zamiast ul. Miecznikowska, ul. Dębowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni" - zamiast ul. Cześnikowskiej ul. Świerkowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu "Aktywni" - zamiast ul. Podkomorskiej ul. Sosnowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 



Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Kuszaka - zamiast ul. Miecznikowskiej na ul. Piątkowską.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, 

Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazw ulicom w Rogoźnie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Pan radny Paweł Wojciechowski zgłosił wniosek formalny i poinformował, że chciałby aby po kolejnej 

uchwale zmienić porządek obrad i umożliwić gościom zabranie głosu. 

Przewodniczący wyjaśnił, że nie jest możliwe przerwanie ppkt, który zawiera uchwały, można jedynie 

dodać to jako pkt 7. 



Pan radny Janus powiedział, że każdy porządek obrad, w dowolnym miejscu można zmienić. Pan 

Łukasz Zaranek odpowiedział, że można zmienić porządek, ale nie w sposób zaproponowany przez 

panów radnych. Przewodniczący poprosił o sformułowanie wniosku. 

 

e) nadania nazw ulicom w miejscowości Nienawiszcz 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek radnego Wojciechowskiego o wprowadzenie w pkt 7 Pytania Radnych Rady Miejskiej w 

Rogoźnie i Sołtysów do Radnych Rady Powiatu Obornickiego - następnie pkt 8 kolejne uchwały e do l.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (6) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Hubert Kuszak, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Łatka 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek KSSOiK o zmianę ul. Bukszpanowej na ul. Lawendową.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Hubert Kuszak, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazw ulicom w miejscowości Nienawiszcz.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 

Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rogoźno 

Zgodnie z art. 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

(Dz.U. z 2022 r. poz. 503 ze zm.) w celu określenia polityki przestrzennej gminy,  

w tym lokalnych zasad zagospodarowania przestrzennego, rada gminy podejmuje uchwałę  

o przystąpieniu do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Natomiast zgodnie z art. 27 ustawy zmiana studium następuje w takim trybie, 

w jakim jest ono uchwalane. Ustalenie przeznaczenia i zasad zagospodarowania terenu zgodnie z art. 

3 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40) należy do zadań własnych 

gminy. W związku ze zmianą uwarunkowań dla wybranych terenów w obrębach ewidencyjnych 

Cieśle, Gościejewo, Jaracz, Owczegłowy, Parkowo, Pruśce, Rogoźno występuje potrzeba ustalenia na 

nowo kierunków zagospodarowania przestrzennego, a także dokonania zmian w strukturze 

przestrzennej w studium w trybie zmiany dokumentu. Umożliwi to rozpoczęcie procedury 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu zgodnie  

z obecnymi potrzebami inwestycyjnymi.  

 

Każdy z załączników został przez pana kierownika Romana Piątkowskiego omówiony. 

Załącznik Owczegłowy - Pan radny Janus zapytał o termin składania wniosków? 

Pan kierownik odpowiedział, że wnioski sa z różnego czasookresu. 

Pan radny Janus zapytał, czy wnioski można zobaczyć? 

Pan Roman Piątkowski odpowiedział, że jest ochrona danych osobowych. 

Radny odpowiedział, że w takim razie można podejrzewać, że jest blokada informacji i dzieje się coś 

niezgodnego z prawem. 

Kierownik odpowiedział, że żądanie danych osobowych przekracza zakres uchwały, poza tym żaden z 

radnych nie wystąpił w trybie administracyjnym z pismem o udostępnienie informacji, a 

podejrzewanie o oszustwo, czy zatajanie informacji wynika z tego, że każdy mierzy wszystko swoją 

miarą. 

Pan radny Janus określił, że pismo w sprawie udostępnienia informacji, już kiedyś zostało do 

kierownika Piątkowskiego złożone i nic z tego nie wynikło, informacji nadal brak, ponadto jeżeli tej 

informacji nie ma i nie można w żaden inny sposób jej uzyskać to można podejrzewać, że jest coś nie 

zgodne z prawem, a plan robi się tylko dla niektórych osób. 



Pan Paweł Wojciechowski stwierdził, że są tu podejrzane sprawy. Pan Janus dodał, że zabranie głosu 

wskazuje jednoznacznie tym bardziej, że są to sprawy podejrzane. Pan Wojciechowski określił, że 

skończy się to bardzo źle. Pan Janus dodał, że powinno się  zgłosić  podejrzenie popełnienia 

przestępstwa. 

 

Radca prawny pan Piotr Płoszczyca przytoczył prawa radnego: „W wykonywaniu mandatu radnego 

radny ma prawo, jeżeli nie narusza to dóbr osobistych innych osób, do uzyskiwania informacji i 

materiałów, wstępu do pomieszczeń, w których znajdują się te informacje i materiały, oraz wglądu w 

działalność urzędu gminy, a także spółek z udziałem gminy, spółek handlowych z udziałem gminnych 

osób prawnych, gminnych osób prawnych, oraz zakładów, przedsiębiorstw i innych gminnych 

jednostek organizacyjnych, z zachowaniem przepisów o tajemnicy prawnie chronionej.” 

 

Załącznik Parkowo – pan radny Wojciechowski zaznaczył, że bardzo źle się dzieje zwłaszcza wtedy gdy 

w grę wchodzą grube pieniądze, bo jeżeli chodzi o uchwały związane ze studium i mpzp to nie wszyscy 

sa równo traktowani. Radny zapytał co się stało z komisją doradczą, dlaczego zmieniły się priorytety? 

Kierownik odpowiedział, że jest to implementacja wydanych już decyzji o warunkach zabudowy i 

skutkiem tego procedując to wypadałoby te decyzje w tym studium umieścić i dlatego są to 

wycinkowe kawałki, bo jest to mowa o konkretnych miejscach. A co do kwestii , że jest ktoś pomijany 

w tych planach, to nigdy czegoś takiego nie było i nie miało miejsca. Każdy ma prawo złożyć wniosek o 

wydanie decyzji w każdym czasie, a urząd jest od tego aby taką decyzję wydać, czy to się komuś 

podoba czy nie. Ponadto nigdy urząd nie praktykował zwyczaju ogłoszenia, że przystępuje do zmiany 

studium. 

Radny Adam Nadolny powiedział, że przysłuchując się tej rozmowie chciałby się odnieść do herezji, 

które głosi pan radny Wojciechowski, bo studium na terenie radnego Nadolnego było zrobione wtedy 

kiedy jeszcze radnym nie był, a zbyte działki były na warunkach zabudowy. 

Pan Sekretarz wtrącił, że nie ma przeszkód do tego, aby aktualny właściciel, czy przyszły właściciel 

działki złożył wniosek o zmianę studium, wobec czego nie ma zakazu zmiany obecnej uchwały. 

Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, czy od farm fotowoltaicznych byłyby do budżetu dodatkowe 

wpływy? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak mogłoby być. 

Natomiast pan kierownik dodał, że radny mówi o anonimowych osobach, nie wiadomo o jakim 

terenie i o jakim czasie. Ponadto pan Sekretarz stwierdził, że podatek od nieruchomości, na której 

znajdowałaby się farma będzie wpłacony do gminy wtedy kiedy taka farma oddałaby tą budowę do 

użytku. 

Pan radny Janus zarzucił kierownikowi, że na komisji poinformował, że zmiana studium będzie 

dotyczyła terenów zakreślonych na mapie, natomiast teraz kierownik poinformował, że może być to 

poza terenem zakreślonym, bo jeżeli się teren rozszerzy to będzie trzeba podejmować kolejną 

uchwałę. 

Pan Piątkowski odpowiedział, że są takie możliwości, tzn. można rozszerzyć uchwałę istniejącą, albo 

wywołać nową. 

 

Załącznik Rogoźno ul. Nowa – pan radny Wojciechowski określił, że rozwój jest i to widzą wszyscy, 

jednak jest wrażenie że częściej faworyzowane są interesy prywatnych przedsiębiorców niż interesy 

gminne i nie zawsze decyzje są właściwie podejmowane tym bardziej niekorzystne dla gminy. 

Pan kierownik Roman Piątkowski poprosił o przykład, ponieważ stwierdził, że jest to bardzo obraźliwe. 



Radny powiedział, że jest to sprzedaż gruntów rolniczych a za chwile przekształcanie studium , czy 

planu zagospodarowania przestrzennego po bardzo krótkim czasie. 

Burmistrz poprosił radnego o podanie konkretnych przykładów i dodał, że w kolejnym dniu 

przeprowadzi analizę słów wypowiedzianych przez radnego o „podejrzanych sprawach” i jeżeli nie 

zgłosi tego sam radny do organów ścigania, to zrobi to Burmistrz. 

Radny Paweł Wojciechowski podał przykład sprzedaż gruntów leśnych, które w mniemaniu 

kierownika zawsze tymi gruntami miały pozostać, a Rada Miejska została wprowadzona w błąd, bo 

radni wyrazili zgodę na sprzedaż tych gruntów, a grunty zostały odlesione i zmienione w planie 

zagospodarowania przestrzennego i wartość tych gruntów wzrosła 5 albo 6-ktornie. 

Pan kierownik powiedział, że owszem jest to bardzo dobry przykład, z tym, że na tamten czas zbycia i 

stan wiedzy zmiana była niemożliwa, kiedy grunty zostały zbyte i przystąpiono do zmiany planu i 

wystąpiono z wnioskiem o odlesienie. 

Pan radny Kupidura zaznaczył, że mieszkańcy nie za bardzo będą szczęśliwi, kiedy obok ogródków 

działkowych wyrośnie im zabudowa wielorodzinna, ponieważ dziś ludzie pragną przestrzeni i spokoju. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Wojciechowskiego - paragr 2 otrzymuje brzmienie: granice obszaru objętego zmianą 

studium obejmują swym zasięgiem obszar w granicach admin Gminy Rogoźno zgodnie z załącznikiem 

nr 1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek klubu radnych "Aktywni..." o wykreślenie uchwały z ppkt 6 f - z porządku obrad i przełożenie 

na miesiąc czerwiec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (9) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rogoźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 

Wojciechowski 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

g) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce samorządu terytorialnego i jej 

jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 

 

h) desygnowania przedstawiciela Gminy Rogoźno do Powiatowej Rady Rynku Pracy, 

Starosta Obornicki pismem z dnia 19 kwietnia 2023 r. znak OR.033.4.2023, w celu wyznaczenia 

nowych członków Powiatowej Rady Rynku Pracy na lata 2023-2027, wystąpił do Urzędu Miejskiego w 

Rogoźnie o zgłoszenie kandydata do tej Rady. Norma art. 23 ust. 6 ustawy o promocji zatrudnienia i 

instytucjach rynku pracy dopuszcza możliwość powołania przez starostę w skład rady rynku pracy 

między innymi przedstawicieli spośród organów jednostek samorządu terytorialnego. 

Przez ostatnie dwie kadencje przedstawicielem Gminy Rogoźno w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w 

Obornikach był Pan Roman Szuberski, który jednocześnie pełnił funkcję Przewodniczącego tej Rady. 

Dotychczasowy udział przedstawiciela Gminy Rogoźno w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w 

Obornikach okazał się korzystny dla lokalnego rynku pracy oraz dla efektywnego spełniania przez ten 

organ funkcji opiniodawczo-doradczej dla Starosty Obornickiego. 

Z uwagi na pismo Starosty Obornickiego, tj. upływ kadencji dotychczasowej Powiatowej Rady Rynku 

Pracy i konieczność powołania nowej, podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

 

Pan radny Adam Nadolny w imieniu klubu zgłosił kandydaturę pana Burmistrza Romana Szuberskiego, 

który dotychczas godnie reprezentował gminę w Powiatowej Radzie Rynku Pracy. 



Pan wiceprzewodniczący Jarosław Łatka podkreślił, że Burmistrz pomagał i pomaga w tworzeniu 

nowych kierunków kształcenia, które cieszą się dużą popularnością i również zarekomendował 

Burmistrza na przedstawiciela do tej Rady. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodanie w paragrafie 1 - desygnuje się pana Romana Szuberskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 

Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano w sprawie: 

desygnowania przedstawiciela Gminy Rogoźno do Powiatowej Rady Rynku Pracy uchwała wpłynęła po 

wysłaniu zaproszeń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 

Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

i) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, 

Z troski o utrzymanie substancji zabytkowej położonej na terenie Gminy Rogoźno przez właścicieli 
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, mających istotne znaczenie w kreowaniu 
wizerunku gminy, dofinansowanie wykonania prac konserwatorskich i remontowo- budowlanych 
budynku plebanii przy kościele Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Stanisława Bpa Pruśce 40 w 
Rogoźnie jest zasadne. Środki finansowe na realizację zobowiązania znajdują pokrycie w budżecie 
2023 roku. 
 



 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

j) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2023 (ZAMK), 

Zgodnie z art.219 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych z budżetu jednostki 
samorządu terytorialnego mogą być udzielane dotacje przedmiotowe dla zakładów budżetowych, 
kalkulowane według stawek jednostkowych. Ustalenie stawek dotacji przedmiotowych należy  
do kompetencji organu stanowiącego. Zmniejszające się przychody, wzrost zaległości oraz wzrost 
kosztów utrzymania lokali i budynków komunalnych oraz wzrost kosztów udziałów gminy  
w nieruchomościach wspólnych powodują pogorszenie sytuacji finansowej Zarządu 
Administracyjnego Mienia Komunalnego w Rogoźnie. Sytuacja ta powoduje zmniejszenie środków 
własnych, trudności z pokrywaniem bieżących opłat eksploatacyjnych i bieżących remontów. 
W związku z dokonaniem sprzedaży  lokalu mieszkalnego Al. Marszałka Piłsudskiego 40 w Rogoźnie 
dokonano zwiększenia dotacji dla zakładu budżetowego Zarządu Administracji Mienia Komunalnego 
w wysokości 50% , w kwocie 13.992,20 zł. Zmiana została wprowadzono w myśl zapisów Uchwały Nr 
LXII/607/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 9 marca 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie 
udzielania „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Rogoźno na 
lata 2021-2026” - §1 ust.1 ww. uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na rok 2023 (ZAMK).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 



NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

k) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 

 

DOCHODY  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

1. W dziale 750 – Administracja publiczna  zmniejsza się  dochody o kwotę               877,99  
zł 
Zmiana została wprowadzona   w rozdziałach: 

 75011 – Urzędy wojewódzkie w paragrafie: 

 2010 zmniejszono o kwotę (-) 1.498,00 zł  
 

 75095 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 2100 zwiększono o kwotę (+) 620,01 zł ( środki z funduszu pomocy w tym: 
kwota 209,16 zł  art.4 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. – PESEL, kwota 410,85 
art. 5 - zdjęcia) 

 
2. W dziale 852 – Pomoc społeczna zwiększa się dochody o kwotę                              8.728,00 

zł  

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85295 – Pozostała działalność w paragrafie: 
 

 2100 zwiększono o kwotę (+) 8.728,00 zł (środki na wypłatę świadczeń 
pieniężnych na podstawie art. 13 ustawy ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o 
pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 
tego państwa – zmiana dotyczy UG Rogoźno) 

 
3. W dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się dochody o        

2.729,10 zł  

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85395 –  Pozostała działalność w paragrafach: 

 2100 zwiększono o kwotę (+) 2.729,10 zł (środki z Funduszu Pomocy na 
bezpłatną pomoc psychologiczną na kwiecień 2023 r. w kwocie 1.199,10 zł oraz 
świadczenie 300 zł + obsługa zadania na kwiecień 2023 r. kwota 1.530,00 zł 
zmiana dotyczy GOPS-u)    

 
4. W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększa się dochody o              

116.000,00 zł  

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85415 – Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym w paragrafie: 

 2030 zwiększono o kwotę (+) 116.000,00 zł  ( pismo Wojewody Wielkopolskiego 
FB-I.3111.104.2023.6 z dnia 07.04.2023 roku, środki przeznaczone są na 
dofinansowanie świadczeń o charakterze socjalnym dla uczniów – zgodnie z art. 
90d i art. 90e ustawy o systemie oświaty.) 

 
5. W dziale 855 – Rodzina zwiększa się dochody o kwotę                                               

33.990,00 zł  

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85501 – Wspieranie rodziny w paragrafie:  

 0940 zwiększono o kwotę (+) 12.000,00 zł (zmiana dotyczy GOPS-u, zwroty z 
lat ubiegłych) 

 85595 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 0920 zwiększono o kwotę (+) 100,00 zł (zmiana dotyczy GOPS-u)  

 0940 zwiększono o kwotę (+) 1.000,00 zł ( zmiana dotyczy GOPS-u) 



 2100 zwiększono o kwotę (+) 20.890,00 zł ( zmiana dotyczy GOPS-u, Fundusz 
Pomocy świadczenia rodzinne, środki wynikają z zapotrzebowania zgłoszonego 
w CAS w kwocie 20.000,00 zł oraz Fundusz Pomocy składka zdrowotna od 
świadczeń rodzinnych w kwocie 890,00 zł środki otrzymane dnia 04.04.2023 
roku). 

 
 

 

Ogółem w planie dochodów dokonano zwiększenia o kwotę                 
160.569,11 zł  
 
 
WYDATKI   
 

1. W dziale 750 – Administracja publiczna  zmniejsza  się  wydatki o kwotę                  877,99 zł 

Zmiana została wprowadzona   w rozdziałach: 

 75011 – Urzędy Wojewódzkie w paragrafach: 
 

 4010 zmniejszono o kwotę (-) 1.253,04 zł 

 4110 zmniejszono o kwotę (-) 214,27 zł  

 4120 zmniejszono o kwotę (-) 30,69 zł  
 

 75095 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 4370 zwiększono o kwotę (+)  100,00 zł  

 4740 zwiększono o kwotę (+) 444,08 zł  

 4850 zwiększono o kwotę (+) 75,93 zł  
  

2. W dziale 852 – Pomoc społeczne  zwiększa  się wydatki o kwotę                   8.728,00 zł            
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 
 85295 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 3280 zwiększono o kwotę (+) 8.680,00 zł  

 4740 zwiększono o kwotę (+) 40,15 zł  

 4850 zwiększono o kwotę (+) 7,85 zł  
 

(środki na wypłatę świadczeń pieniężnych na podstawie art. 13 ustawy ustawy z dnia 12 marca 
2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa – zmiana dotyczy UG Rogoźno) 

 

3. W dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się wydatki o 
kwotę  2.729,10 zł  

             Zmiana została wprowadzona   w rozdziale: 
 85395 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 3290 zwiększono o kwotę (+) 1.500,00 zł  

 4840 zwiększono o kwotę (+) 1.003,01 zł  

 4850 zwiększono o kwotę (+) 196,09 zł  

 4860 zwiększono o kwotę (+) 30,00 zł  
 

4. W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększa się dochody o              
116.000,00 zł  

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85415 – Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym w paragrafie: 

 3240 zwiększono o kwotę (+) 116.000,00 zł  ( pismo Wojewody Wielkopolskiego 
FB-I.3111.104.2023.6 z dnia 07.04.2023 roku, środki przeznaczone są na 
dofinansowanie świadczeń o charakterze socjalnym dla uczniów – zgodnie z art. 
90d i art. 90e ustawy o systemie oświaty.) 

 
5. W dziale 855 – Rodzina zwiększa się o kwotę                                                           33 990,00 

zł  



Zmiana została wprowadzona   w rozdziałach: 

 85501 – Świadczenie wychowawcze w paragrafie: 

 2910 zwiększono  o kwotę (+) 12.000,00 zł, 
 

 85595 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 2910 zwiększono o kwotę (+) 1.000,00 zł  

 3290 zwiększono o kwotę (+) 20.000,00 zł 

 4560 zwiększono o kwotę (+) 100,00 zł  

 4860 zwiększono o kwotę (+) 890,00 zł  
 

 
Ogółem w planie wydatków dokonano zmniejszenia  o kwotę   160.569,11 zł  
 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 1.  

Autopoprawka Nr 1 
 

do projektu uchwały Nr LXXIX/…../2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 kwietnia 2023r.  
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Dochody 
 w dziale 700,rozdział 70005 w paragrafie: 

 0770 – zwiększono  o kwotę (+) 13.992,20 zł (środki finansowe pochodzące ze zbycia lokali 
mieszkalnych, w wysokości 50% ceny zbytego lokalu przeznacza się na zasilenie zakładu 
budżetowego). 

 w dziale 852,rozdział 85295 w paragrafie: 

 0940 – zwiększono  o kwotę (+) 400,00 zł. 
 w dziale 900,rozdział 90005 w paragrafie: 

 2460 – zwiększono  o kwotę (+) 30.313,56 zł ( środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na pokrycie kosztów uruchomienia i prowadzenia 
punktu konsultacyjno – informacyjnego w gminach w ramach programu „Czyste powietrze”). 

 
Wydatki  
 w dziale 600,rozdział 60016 w paragrafach:   

 4300  zmniejszono o kwotę (-) 74.950,00 zł, 

 6050  zwiększono o kwotę (+) 55.110,00 zł, 
Dokonano zmian w planie finansowym w ramach posiadanych środków na zadania: 
1) Opracowanie dokumentacji projektowej – remont ulicy Polnej w kwocie 29.500,000 zł, 
2) Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania „Poprawa bezpieczeństwa w obszarze 

oddziaływania dla pieszych w ciągu ulicy Seminarialnej i Fabrycznej w kwocie 23.610,00 zł”, 
3) Aktualizacja dokumentacji projektowej „Przebudowa chodnika na ul. Wojska Polskiego w m. 

Rogoźno” w kwocie 2.000,00 zł 
 w dziale 600,rozdział 60020 w paragrafach:   

 4210  zwiększono o kwotę (+) 16.800,00 zł, 

 4270  zwiększono o kwotę (+) 1.350,00 zł, 

 4300  zwiększono o kwotę (+) 1.700,00 zł, 
Dokonano zmian w planie finansowym w ramach posiadanych środków na zadania: 
1) zakup trzech wiat przystankowych w Studzieńcu oraz Garbatce w kwocie 16.800,00 zł, 
2) remont wiaty przystankowej w Dziewczej Strudze w kwocie 1.350,00 zł, 
3) zakup usługi rozebrania i utylizacji wiaty przystankowej w Studzieńcu w kwocie 1.700,00 zł, 

 w dziale 700,rozdział 70001 w paragrafie: 



 2650 – zwiększono   o kwotę (+) 13.992,20 zł (środki finansowe pochodzące ze zbycia lokali 
mieszkalnych, w wysokości 50% ceny zbytego lokalu przeznacza się na zasilenie zakładu 
budżetowego), 

 w dziale 750,rozdział 75023 w paragrafie: 

 4110 – zmniejszono   o kwotę (-) 25.000,00 zł,  
 w dziale 750,rozdział 75075 w paragrafach: 

 4210 – zmniejszono   o kwotę (-) 5.000,00 zł,  

 4220 – zwiększono o kwotę (+) 5.000,00 zł 
 w dziale 754,rozdział 75416 w paragrafie: 

 4110 – zwiększono   o kwotę (+) 25.000,00 zł,  
 
 w dziale 852,rozdział 85295 w paragrafie: 

 2910 – zwiększono  o kwotę (+) 400,00 zł. 
 w dziale 855,rozdział 85516 w paragrafach: 

 4040 – zmniejszono  o kwotę (-)11.061,63 zł, 

 4210 – zwiększono o kwotę (+)   1.561,63 zł, 

 4220 – zwiększono o kwotę (+)  1.000,00 zł, 

 4260 - zwiększono o kwotę (+)  3.000,00 zł, 

 4300 – zwiększono o kwotę (+) 4.000,00 zł, 

 4360 – zwiększenie o kwotę (+) 1.000,00 zł, 

 4700 - zwiększono o kwotę (+)           500,00 zł.                          
 w dziale 900,rozdział 90005 w paragrafie: 

 6230  – zmniejszono   o kwotę (-) 10.000,00 zł przeniesienie  środków między rozdziałami  z 
90005 na 92109 na wydatki majątkowe). 

 w dziale 900,rozdział 90003 w paragrafie: 

 4300  – zwiększono  o kwotę (+) 200.000,00 zł. 
 w dziale 900,rozdział 90004 w paragrafie: 

 4300  – zmniejszono  o kwotę (-) 200.000,00 zł 
 w dziale 900,rozdział 90003 w paragrafie: 

 4010 zwiększono o kwotę (+)   10.610,92 zł, 

 4110 zwiększono o kwotę (+)    1.814,47 zł, 

  4120 zwiększono o kwotę (+)     259,97 zł, 

 4210 zwiększono o kwotę (+)  16.784,71 zł, 

 4220 zwiększono o kwotę (+)     843,49 zł 
( środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  Poznaniu na 
pokrycie kosztów uruchomienia i prowadzenia punktu konsultacyjno – informacyjnego w 
gminach w ramach programu „Czyste powietrze”). 

 w dziale 900,rozdział 90026w paragrafach: 

 4300  – zmniejszono   o kwotę (-) 3.151,68 zł, 

 4220 – zwiększono o kwotę (+) 3.151,68 zł( przeniesienie środków między 
paragrafami w ramach tego samego działu w celu realizacji zadania  „Sprzątanie świata”). 

 w dziale 921,rozdział 92109 w paragrafach: 

 4210  – zmniejszono   o kwotę (-) 13.700,00 zł, 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 13.700,00 zł ( kwota dofinansowania ze środków 
budżetu  3.700,00 zł na zadanie pn. „ Wykonanie zaplecza kuchennego w świetlicy 
Studzieniec”  realizowane ze środków Funduszu sołeckiego w kwocie 10.000,00 zł), 

 6060 -  zwiększono o kwotę (+) 10.000,00 zł (  na zadanie pn. „ Zakup zmywarki do 
kuchni w świetlicy wiejskiej – Sołectwo Garbatka ). 

 



Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 

Pan radny Henryk Janus zapytał o kwestię: „Dokonano zmian w planie finansowym w ramach 
posiadanych środków na zadania: 

4) Opracowanie dokumentacji projektowej – remont ulicy Polnej w kwocie 29.500,000 zł,” co to 
jest? 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli środki te znajdują się w rozdziale 616 to dotyczy to przejść dla 
pieszych i jest to uzupełnienie dokumentacji na ul. Polnej. 
Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, co będzie zawierał zakres remontu ul. Polnej? 
Burmistrz odpowiedział, że będzie poprawa nawierzchni asfaltowej i remont chodników. 
Radny poprosił radnych aby zwrócili uwagę na chodnik na ul. Polnej oraz na chodnik na ul. Krótkiej, o 
który radny wnioskuje bardzo długo. Pan Kupidura dodał, że przecież nie chodzi o to, by poprawiać 
chodniki z dobrych na jeszcze lepsze, ale chodzi o to by budować je tam gdzie ich nie ma. 
Pani Irena Ławniczak zwróciła uwagę na fakt, że remont jest czegoś co już istnieje. Burmistrz dodał, 
że jeżeli chodzi o ul. Krótką to tam będzie składany wniosek na remont. 
Pan Henryk Janus podsumował, że należało do ul. Biskupskiego dołączyć ul. Krótką i zrobić jeden 
rejon od razu, ale radny dodał że skoro to jest rejon innego radnego to znaczy, że teraz nie będzie to 
zrobione. 
Pan radny Maciej Kutka zaznaczył, że Burmistrz zgłasza drogi tylko swoim radnym z grupy 
większościowej, bo drogi radnych z grupy mniejszościowej nie zostały nigdzie zgłoszone. 
Burmistrz wyjaśnił, że pan radny Kutka ma bardzo krótką pamięć, ponieważ drogą z grupy radnych 
opozycyjnych zgłoszona do dofinansowania do ul. Różana. 
Radny skwitował, że ta droga była przegłosowana przez całą Radę, a nie samodzielnie zgłoszona przez 
Burmistrza. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zamiana w autopoprawce nr 1 - zamiast tekstu "oraz w Garbatce" wprowadza sie zapis dwa przystanki 

przy ul. Garbackiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

radnego Janusa o ponowne głosowanie w sprawie zmian w autopoprawce nr 1 o treści jeden 

przystanek w Studzieńcu i dwa przy ul. Garbackiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

Głosowanie nad autopoprawką nr 1  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 

Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kinach  

 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki nr 2.  

Autopoprawka Nr 2 
 

do projektu uchwały Nr LXXIX/…../2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 kwietnia 2023r.  
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Dochody 
 w dziale 758,rozdział 75814 w paragrafie: 

 2100 – zwiększono  o kwotę (+) 86.851,00 zł (środki finansowe z Funduszu Pomocy na 
dodatkowe zadania oświatowe) 

 w dziale 801,rozdział 80195 w paragrafach: 

 0960 – zwiększono  o kwotę (+) 29.572,00 zł. Realizacja zadania w ramach przedsięwzięcia 
MEN pn. „Poznaj Polskę”, 

 2020 – zwiększono  o kwotę (+) 38.736,00 zł. Realizacja zadania w ramach przedsięwzięcia 
MEN pn. „Poznaj Polskę”, 

 
Wydatki  

1. Środki finansowe z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe) 
 w dziale 801,rozdział 80195 w paragrafach:      

 2100 – zwiększono   o kwotę (+)   2.039,00 zł  

 4350 – zwiększono   o kwotę (+) 10.680,00 zł  

 4370 – zwiększono   o kwotę (+) 29.595,00 zł 



 4740 – zwiększono   o kwotę (+)    6.500,00 zł 

 4750 – zwiększono   o kwotę (+) 11.000,00 zł 

 4850 – zwiększono   o kwotę (+)    7.037,00 zł 

 4860 – zwiększono   o kwotę (+) 20.000,00 zł 

2. Realizacja zadania w ramach przedsięwzięcia MEN pn. „Poznaj Polskę”, 
 w dziale 801,rozdział 80195 w paragrafach:      

 4210 – zwiększono   o kwotę (+)         1.308,20 zł 

 4300 – zwiększono   o kwotę (+) 66.863,00 zł  

 4430 – zwiększono   o kwotę (+)      136,80 zł 
 

3. Realizacja zadań w ramach Specjalnej Nauki – przesunięcia w ramach posiadanych środków 
 w dziale 801,rozdział 80101 w paragrafach: 

 4040 – zmniejszono   o kwotę (-)          2.085,00 zł 

 4270 – zwiększono   o kwotę (+)          1.000,00 zł 

 4300 – zwiększono   o kwotę (+)          5.000,00 zł 

 4410 – zwiększono   o kwotę (+)          1.000,00 zł 

 4710 – zmniejszono  o kwotę (-)          9.000,00 zł 

 4790 – zmniejszono  o kwotę (-)      352.093,00 zł 

 4800 – zmniejszono  o kwotę (-)          3.463,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80103 w paragrafach: 

 4110 – zwiększono   o kwotę (+)      2.000,00 zł 

 4710 – zwiększono   o kwotę (+)      2.000,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80104 w paragrafach: 

 4010 – zwiększono   o kwotę (+)      9.825,00 zł 

 4040 – zmniejszono  o kwotę (-)          679,00 zł 

 4240 – zmniejszono  o kwotę (-)             7.000,00 zł 

 4790 – zmniejszono  o kwotę (-)       145.352,00 zł 

 4800 – zmniejszono  o kwotę (-)             2.001,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80107 w paragrafach:  

   4110 – zwiększono   o kwotę (+)          3.000,00 zł 

 4710 – zwiększono   o kwotę (+)          2.500,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80146 w paragrafie: 

 4300 – zwiększono   o kwotę (+)          4.500,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80149 w paragrafach: 

 4010-  zmniejszono   o kwotę (-)          70.000,00 zł 

 4110 – zwiększono   o kwotę (+)            1.000,00 zł 

 4120 – zwiększono   o kwotę (+)            1.000,00 zł 

 4240 – zwiększono   o kwotę (+)          30.000,00 zł 

 4710 – zwiększono   o kwotę (+)               500,00 zł 

 4790 – zwiększono   o kwotę (+)        160.812,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80150 w paragrafach: 

 4010-  zwiększono   o kwotę (+)             5.000,00 zł 

 4110 – zwiększono   o kwotę (+)          53.500,00 zł 

 4120 – zwiększono   o kwotę (+)            8.000,00 zł 

 4240 – zwiększono   o kwotę (+)            2.000,00 zł 

 4710 – zwiększono   o kwotę (+)            1.000,00 zł 

 4790 – zwiększono   o kwotę (+)       298.036,00 zł 
4. Zwiększenie planu finansowego  w celu prawidłowej realizacji zadań własnych  
 w dziale 750,rozdział 75085 w paragrafie: 

 4300 – zwiększono   o kwotę (+)       20.000,00 zł 



 w dziale 801,rozdział 80101 w paragrafach: 

 4010 – zwiększono   o kwotę (+)       20.000,00 zł 

 4170 – zwiększono   o kwotę (+)       20.000,00 zł 

 4210 – zwiększono   o kwotę (+)       50.000,00 zł 

 4260 – zwiększono   o kwotę (+)      210.000,00 zł 

 4300– zwiększono   o kwotę (+)      100.000,00 zł 
 w dziale 801,rozdział 80104 w paragrafach: 

 4210 – zwiększono   o kwotę (+)      30.000,00 zł 

 4260 – zwiększono   o kwotę (+)      30.000,00 zł 

 4300 – zwiększono   o kwotę (+)      10.000,00 zł 

 6050 – zwiększono   o kwotę (+)      40.000,00 zł 
 

Przychody 
Zwiększenie planu finansowego dla jednostek oświatowych w kwocie 530.000,00 zł. 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 3.  

Autopoprawka Nr 3 
 

do projektu uchwały Nr LXXIX/…../2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 kwietnia 2023r.  
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
Dochody 
 w dziale 010,rozdział 01095 w paragrafie: 

 2010 – zwiększono  o kwotę (+) 759.790,39 zł (dotacja celowa na postępowanie w sprawie 
zwrotu producentom rolnym podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 
wykorzystywanego do produkcji rolnej i jego wypłatę). 

  
 w dziale 900,rozdział 90026 w paragrafie: 

 2460 – zwiększono  o kwotę (+) 25.000,00 zł (dofinansowanie przedsięwzięcia w formie 
dotacji z NFOŚiGW w ramach programu 2.7 Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów 
pochodzących z działalności rolniczej) 

 
Wydatki  
 



1. Środki finansowe na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 
wykorzystywanego do produkcji rolnej . 

 w dziale 010,rozdział 01095 w paragrafie: 

 4010 – zwiększono  o kwotę (+)      4.182,35 zł  

 4110 – zwiększono  o kwotę (+)         715,18 zł 

 4120 – zwiększono  o kwotę (+)         102,47 zł 

 4210 – zwiększono  o kwotę (+)      7.398,85 zł 

 4300 – zwiększono  o kwotę (+)     2.499,00 zł 

 4430 – zwiększono  o kwotę (+) 744.892,54 zł 
 

(dotacja celowa na postępowanie w sprawie zwrotu producentom rolnym podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej i jego wypłatę). 

2. Środki finansowe na realizację zadania w ramach programu 2.7. Usuwanie folii rolniczych i 
innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej  

 w dziale 900,rozdział 90026 w paragrafie      

 4300 – zwiększono   o kwotę (+)   27.400,00 zł  w tym: kwota dofinansowania z NFOŚiGW w 
kwocie 25.000,00 zł oraz wkład własny gminy w kwocie 2.400,00 zł zostaje pokryty wolnymi 
środkami ). 

 
 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Nadolny 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 4.  

Autopoprawka Nr 4 
 

do projektu uchwały Nr LXXIX/…../2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 kwietnia 2023r.  
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
 
Wydatki  
 
I. Zwiększenie planu finansowego dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w celu prawidłowej 

realizacji zadań własnych gminy w 2023 roku: 
 w dziale 852,rozdział 85202 w paragrafie: 

 4330 – zwiększono  o kwotę (+)      200.000,00 zł  
 w dziale 852,rozdział 85216 w paragrafie: 

 3110 – zwiększono  o kwotę (+)      10.000,00 zł  



 w dziale 852,rozdział 85228 w paragrafie: 

 4300 – zwiększono  o kwotę (+)      150.000,00 zł  
 w dziale 855,rozdział 85508 w paragrafie: 

 4330 – zwiększono  o kwotę (+)      30.000,00 zł  
 
II. Zwiększenie planu finansowego dla Urzędu Miejskiego w Rogoźnie  w celu prawidłowej 

realizacji zadań własnych gminy w 2023 roku: 
 w dziale 750,rozdział 75023 w paragrafach: 

 4220 – zwiększono  o kwotę (+)      1.000,00 zł  

 4260 – zwiększono  o kwotę (+)    20.000,00 zł 

 4270 – zwiększono  o kwotę (+)    10.000,00 zł 

 4280 – zwiększono  o kwotę (+)      4.000,00 zł 

 4300 – zwiększono  o kwotę (+)  200.000,00 zł 

 4390 – zwiększono  o kwotę (+)      5.000,00 zł 

 4430 – zwiększono  o kwotę (+)      6.000,00 zł 

 4700 – zwiększono  o kwotę (+)   10.000,00 zł 
 w dziale 754,rozdział 75415 w paragrafach: 

 2360 – zwiększono  o kwotę (+)      65.000,00 zł  
 w dziale 852,rozdział 85215 w paragrafie: 

 3110 – zwiększono  o kwotę (+)      100.000,00 zł  
 w dziale 900,rozdział 90015 w paragrafach: 

 4260 – zwiększono  o kwotę (+)    200.000,00 zł  

 4300 – zwiększono  o kwotę (+)    100.000,00 zł 
 w dziale 921,rozdział 92105 w paragrafach: 

 2360 – zwiększono  o kwotę (+)    9.000,00 zł  
 w dziale 926,rozdział 92695 w paragrafach: 

 2360 – zmniejszono   o kwotę (-)    9.000,00 zł  
 

 
Przychody 

Zwiększenie planu finansowego dla jednostek oświatowych w kwocie 1.111.000,00 zł. 
 
 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Nadolny 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 



Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 5.  

Autopoprawka Nr 5 
 

do projektu uchwały Nr LXXIX/…../2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 kwietnia 2023r.  
w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok      
 
Wydatki  
 
 
III. Zwiększenie planu finansowego dla Urzędu Miejskiego w Rogoźnie  w celu prawidłowej 

realizacji zadań GPPiRPA w 2023 roku: 
 w dziale 851,rozdział 85154 w paragrafach: 

 2360 – zwiększono  o kwotę (+)      10.000,00 zł  

 4210 – zwiększono  o kwotę (+)    72.000,00 zł 

 4220 – zwiększono  o kwotę (+)    10.000,00 zł 

 4300 – zwiększono  o kwotę (+)  186.198,90 zł 

 4410 – zwiększono  o kwotę (+)      5.000,00 zł 
 

 
Przychody 

Zwiększenie planu finansowego dla jednostek oświatowych w kwocie 283.198,90 zł. Ww. środki  
zostały wprowadzone w paragrafie 905 „Przychody jednostek samorządu terytorialnego z 
niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym, wynikające z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonania 
budżetu określonymi w odrębnych ustawach”  - nie wykorzystane środki dotyczą GPPiRPA w 2022 
roku.  

 
 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2023 r.      
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
Pan radny Kutka zapytał, czy zmywarka do sołectwa Garbatka została zakupiona na wniosek, czy 
każde sołectwo będzie taki sprzęt otrzymywało? 
Pani skarbnik odpowiedziała, że jest to wniosek sołectwa. 
Pan radny Henryk Janus zapytał, czy jeżeli wszystkie sołectwa złożą wnioski o zakup takiego sprzętu, 
czy dostaną? 



Burmistrz odpowiedział, że dwa sołectwa, czyli w Garbatce i w Studzieńcu mają największy wynajem i 
przynoszą największy dochód do gminy, ale z informacji jakie burmistrz posiada, okazało się, że oba 
sprzęty w tych sołectwach uległy awarii, dlatego został zakupiony nowy sprzęt. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Nadolny, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
l) zmian w WPF na lata 2023 - 2037. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w WPF na lata 2023 - 2037..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

25.02. - Zebranie sprawozdawcze OSP Pruśce 

26.02. - 60-lecie koła PZW przy RCK w Rogoźnie 

03.03. - Otwarcie wystawy pt. „Twórczość Jana Krzyżostaniaka” w Muzeum Regionalnym w Rogoźnie 

04.03. - Obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Rogoźnie 

04.03. - Zebranie sprawozdawcze KGW Parkowianka 

09.03. - Dzień Kobiet w Owczegłowach 

09.03. - Zebranie wiejskie w Józefinowie (radny Adam Nadolny) 

10.03. - Zebranie wiejskie w Słomowie 



11.03. - Dzień Kobiet i Dzień Sołtysa w Studzieńcu 

11.03. - Zebranie sprawozdawcze OSP Parkowo 

11.03. - Dzień Kobiet w Gościejewie 

11.03. - Dzień Kobiet w Tarnowie 

17.03. - Udział w podpisaniu umów z wykonawcami na termomodernizację szkół 

17.03. - Zebranie wiejskie w Jaraczu 

18.03. - Miejsko-gminny etap OTWP Młodzież zapobiega pożarom 

18.03. - Dzień Sołtysa w Rogoźnie 

18.03. - Dzień Kobiet w Owieczkach 

20.03. - Spotkanie z Liderem odnowy wsi Gościejewo i Sołtysem Sołectwa Owieczki 

23.03. - Spotkanie Prezydium Zarządu Wojewódzkiego Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych  

24.03. - Gala Szlachetnej Paczki w Rogoźnie 

24.03. - Zebranie sprawozdawcze OSP Rogoźno 

24.03. - Zebranie wiejskie w Budziszewku (radna Ewa Wysocka) 

24.03. - Zebranie wiejskie Sołectwa Kaziopole (w Grudnie) 

27.03. - Posiedzenie KGFiR RM w Rogoźnie 

28.03. - Zebranie wiejskie w Boguniewie 

29.03. - LXXVIII sesja RM w Rogoźnie  

12.04. - Wykład RUTW i prezentacja książki „Kronika miasta Rogoźna” 

13.04. - Obchody 83. Rocznicy drugiej masowej zsyłki Polaków na Sybir 

22.04. - Turniej Firm i Zakładów Pracy w tenisie stołowym 

22.04. - Otwarcie ul. J. Kochanowskiego 

24.04. - Posiedzenie KGFiR RM 

 

Sprawozdanie z KGFiR z dnia 27.03.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 6 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujący” 0 głosów) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z KGFiR. 
4. Realizacja usług w zakresie oświetlenia dróg i miejsc publicznych w Gminie Rogoźno. 
5. Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy Rogoźno. 
6. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
7.  Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
W obradach uczestniczyło 7 Radnych 

 

Spóźnienie : Radny Roman Kinach 17:20 

Wyjście z obrad: Radna Ewa Wysocka 18:05 

 

Goście uczestniczący w obradach:   Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , Zastępca Burmistrza, 

Sekretarz Marek Jagoda,  Kierownik Dorota Slachciak,  Kierownik Roman Piątkowski, Inspektor 

Rafał Szymański. 



Przyjęcie protokołu z miesiąca lutgo 2023 

protokół przyjęty : “za” 4 głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujące” 2 głosy 

Następnie została omówiona realizacja usług w zakresie  oświetlenia w Gminie Rogoźno: Kierownik 

Dorota Slachciak, Inspektor Rafał Szymański 

Temat:  Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami omówiła Pani Skarbnik oraz Kierownik Roman 

Piątkowski. 

Projekty uchwał omówili:  Sekretarz Marek Jagoda, Kierownik Roman Piątkowski oraz Skarbnik Irena 

Ławniczak, Kierownik Dorota Slachciak. 

Radny Henryk Janus złożył wniosek związany z uchwałą z podpunktu “a”: 

Wniosek o przygotowanie zmiany projektu uchwały w formie tekstu jednolitego , unieważniając 

jednocześnie uchwałę wcześniejszą 

“za” 2 głosy, “ przeciw” 4 głosy, “ wstrzymujący” 0 głosów 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Wnioski złożone przez Radnych 

Radny Paweł Wojciechowski: 

Wniosek do Burmistrza Rogoźna o podjęcie działań związanych z wyprofilowaniem łuku ( 

przebudową) na skrzyżowaniu ulic Ogrodowa/ Wielka Szkolna w Rogoźnie. 

Wniosek przyjęty  4 głosami, Radny Krzysztof Nikodem nie brał udziału w głosowaniu  

Radny Roman Kinach: 

1.Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie przesłania pisma do PKP dotyczącego zmiany ogranizacji 

świetlnej ( skrócenie czasu czerwonego światła) na przejeździe kolejowym w Rogoźnie 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 6 obecnych członków komisji 

2. Wniosk do Starostwa Powiatowego w sprawie naprawy lub demontażu radarowego wyświetlacza 

prędkości przy stadionie RKS Wełna  w Rogośnie. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Radny Krzysztof Nikodem: 

1. Wniosek do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa w sprawie opinii , zasadności montażu sygnalizacji 

świetlnej na przejeździe kolejowym w drodze gminnej nr 272538P w Garbatce. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

2. Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie wymiany 2 słupów zagrażających bezpieczeństwu w 



miejscowości Dziewcza Struga. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Radny Henryk Janus: 

1. Wniosek do Starostwa Powiatowego o zmianę oznakowania pionowego I poziomego ścieżki ( 

chodnika) przy drodze powiatowej od stadionu RKS Wełna do ulicy Plażowej w Rogoźnie 

Wniosek przyjęty jednogłośnie 

2. Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie uzupełnienia brakującego oznakowania pionowego przy 

przejściach dla pieszych w Rogoźnie . 

Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Radny Bartosz Perlicjan: 

Wniosek do Rady Powiatu o podjęcie działań w sprawie możliwości zawracania autokarami  bez 

potrzeby cofania ( np. Budowa ronda) na drodze powiatowej w miejscowości Wełna ( przed mostem 

na rzece Wełnie jadąc od strony Parkowa). 

“za” 5 głosów, “przeciw” 0 głosów , “wstrzymujący” 1 głos 

Wniosek został przyjęty. 

Sprawozdanie z KGFiR z dnia 24.04.2023r. Godz.16:00 

Przyjęty porządek obrad  -( „za” 5 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujący” 0 głosów) 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie  quorum. 
2. Przedstawienie  porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu. 
4. Omówienie sprawozdań z działalności finansowej GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK. 
5. Ocena działalności OSiR. 
6. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na  najbliższą sesję Rady Miejskiej. 
7. Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
W obradach uczestniczyło 7 Radnych 

 

Spóźnienie : Radny Roman Kinach 16:40 

Wyjście z obrad: Radny Krzysztof Nikodem 18:20 

 

Goście uczestniczący w obradach:   Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak , 

Zastępca Burmistrza, Sekretarz Marek Jagoda,  Kierownik Dorota Slachciak,  Kierownik Roman 

Piątkowski, Kierownik GOPS Ewelina Kowalska, Dyrektor ZAMK Krzysztof Głów, Dyrektor CUW 

Wojciech Wasilewski, Kierownik CIS Krystyna Gromanowska, Kierownik OsiR Renata Jałoszyńska- 

Biskupska, Księgowa Lucyna Marszal, Sylwia Westwal, Krystyna Adamska, Księgowy Wiesław 

Zieliński, Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Zaranek 



Przyjęcie protokołu z miesiąca marca 2023 

protokół przyjęty : “za” 3 głosy, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujące” 2 głosy 

Następnie zostały omówione sprawozdania finansowe jednostek wg porządku obrad. 

Projekty uchwał omówili:  Sekretarz Marek Jagoda, Kierownik Roman Piątkowski oraz Skarbnik Irena 

Ławniczak. 

Komisja wydała pozytywną opinię w sprawie udzielenia dotacji  Parafii w Pruścach z przeznaczeniem 

na  prace konserwatorskie i remontowo budowlane w tym: osuszenie i remont fundamentów  

plebanii w wysokości 100 000,00 zł 

“za” 5 głosów, “przeciw” 0 głosów, “wstrzymujący” 1 głos 

Wnioski złożone przez Radnych 

Radna Ewa Wysocka: 

Wniosek do Starostwa Powiatowego w Obornikach o zamontowanie lustra w miejscowości 

Międzylesie obok posesji nr 33 przy wyjeździe z drogi gminnej na drogę powiatową Rogoźno- 

Murowana Goślina. 

Wniosek przyjęty  6 głosami przy obecności 6 członków komisji 

Radny Henryk Janus: 

Wniosek do Starostwa Powiatowego w Obornikach o zamontowanie barier energochłonnych przy 

drodze powiatowej nr 1352P z Rudy w kierunku Przybychowa  

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy obecności 6  członków komisji 

SPRAWOZDANIE Z POSIEDZEŃ KSSOIK. 

Dnia 28 marca 2023 roku o godzinie 16.30  rozpoczęło się posiedzenie KSSOIK. Posiedzenie odbyło się 

w siedzibie CIS, ul. Kościuszki 41 w Rogoźnie. 

Na ośmiu członków Komisji jedna osoba była  nieobecna – Maciej Kutka. 

 

Na spotkanie  przybyli również zaproszeni goście: Burmistrz Rogoźna -  Roman Szuberski, Zastępca 

Burmistrza / Sekretarz Gminy Rogoźna - Marek Jagoda, Skarbnik Gminy Rogoźno Irena Ławniczak,  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Roman 

Piątkowski oraz Kierownik CIS-u Krystyna Gromanowska i  Kierownik Spółdzielni Socjalnej OPUS – 

Marek Griegier. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła zaplanowany porządek obrad, który został przyjęty. 

Tematami przewodnimi Komisji były:  

 Działalność Centrum Integracji Społecznej, 

 Działalność Spółdzielni OPUS 

Następnie pani Skarbnik Irena Ławniczak i kierownicy poszczególnych wydziałów Urzędu Miejskiego 

oraz Zastępca Burmistrza omówili poszczególne uchwały na najbliższa sesję. 



 

Dnia 25 kwietnia 2023 roku o godzinie 16.30  rozpoczęło się posiedzenie KSSOIK. Posiedzenie odbyło 

się w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie w sali  nr 20.  

Przewodnicząca stwierdziła qworum  (wszyscy członkowie komisji obecni). 

Na spotkanie  przybyli  zaproszeni goście: Burmistrz Rogoźna -  Roman Szuberski,          Zastępca 

Burmistrza / Sekretarz Gminy Rogoźna - Marek Jagoda, Skarbnik Gminy Rogoźno Irena Ławniczak, 

p.o. Kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego -Dorota Ślachciak            oraz Dyrektor ZAMK-u 

Krzysztof Głów i Księgowa ZAMK-u p. Adamczewska 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła zaplanowany porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Tematem przewodnim Komisji była: Działalność Zarządu Administracyjnego Mienia Komunalnego 

oraz sprawozdanie finansowe za rok 2022. Dyrektor  ZAMK odpowiadał na pytania zadawane  przez 

członków komisji, następnie pokazał zdjęcia zdemolowanych mieszkań komunalnych. 

Następnie p. Skarbnik Irena Ławniczak i Sekretarz Gminy Marek Jagoda omówili poszczególne 

uchwały na najbliższa sesję. 

 

 

Sprawozdanie KSWiP. 

W dniu 6 marca 2023 odbyła się komisja KSWiP o godz. 15:00 w siedzibie UM w Rogoźnie. 

Obecni na komisji byli: Sekretarz Marek Jagoda, kierownik Dorota Ślachciak i inspektor Rafał 

Szymański. 

Program komisji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie petycji – pani Aleksandry N 

5. Wolne głosy, wnioski, sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie obrad. 

Petycja złożona przez panią Aleksandrę N. dotyczyła kwestii braku bezpieczeństwa na przejściach dla 

pieszych w Rogoźnie. Pan Sekretarz oraz pani kierownik Ślachciak przedstawili działania, które zostały 

podjęte w ostatnim czasie przez Burmistrza w celu poprawy wspomnianego bezpieczeństwa i 

oświetlenia na przejściach dla pieszych. W powyższej sprawie do autorki petycji została przygotowana 

odpowiedź, która zostanie wysłana po dzisiejszej sesji. 

Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 24 marca o godz. 14:00 w siedzibie urzędu. 

Obecni na posiedzeniu komisji byli: mieszkańcy ulicy Kwarcowej, Burmistrz Roman Szuberski, 

Sekretarz Marek Jagoda, inspektor Tadeusz Zygmunt i kierownik Dorota Ślachciak. 

Program komisji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie petycji – ulica Kwarcowa 

5. Wolne głosy, wnioski, sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie obrad. 

Mieszkańcy przedstawili problem dotyczący  drogi, która jest w bardzo złym stanie, który powtarza 

się każdego roku. Po długiej dyskusji postanowiono, że w najbliższym czasie i wygospodarowaniu 

środków finansowych oraz po wykonaniu prac związanych z założeniem gazu droga zostanie 

wyrównana i utwardzona pofrezem. Mieszkańcy zaakceptowali takie rozwiązanie i poinformowali, że 

złożą do przyszłorocznego budżetu wniosek o wykonanie powierzchni asfaltowej. 

Pan Hubert Kuszak poinformował, że w miesiącu kwietniu wnioskował o to, aby komisje spotkały się 
na wspólnym posiedzeniu, aby omówić sprawy związane z ZAM-kiem. Nie doszło do wspólnego 
spotkania się tych komisji i radny zapytał Przewodniczących jaki był powód? 
Pan Przewodniczący Bartosz Perlicjan odpowiedział, że jest to jego kompetencja i jego decyzja 
poparta głosami członków komisji (chodzi o klub większościowy), ponadto sprawa ta była 
konsultowana z Przewodniczącą panią Katarzyną Erenc – Szpek, tematy obu komisji były zbieżne i 
umożliwiały zaproszenie zarówno Burmistrza jak i dyrektora ZAMK. Praca w mniejszym gronie jest 
bardziej efektywna i harmonijna. Na KGFiR zaproszonych zostało bardzo dużo gości, ponieważ 
omawiane były sprawozdania jednostek, poza tym posiedzenia są spotkaniami otwartymi i jawnymi, 
dlatego każdy radny może z takiego uczestnictwa skorzystać. Pan Perlicjan zaznaczył, że na tej sesji 
tez jest temat dotyczący ZAMK, jednak nikt w tej sprawie pytania nie zadał. 
Pan Kuszak odpowiedział, że komisja oświaty liczy 8 członków a komisja gospodarki 7 członków i to 
pan Perlicjan już powinien wziąć pod uwagę, ponadto przez godzinę nie jest się w stanie wypracować 
żadnego racjonalnego wyjścia z sytuacji, która często jest patowa. Radny Hubert Kuszak dodał, że 
jeżeli pan Przewodniczący Perlicjan, nie miał ochoty na wspólną komisję przychodzić mógł z tego 
oczywiście zrezygnować, jednak nigdy nie doszło do takiej sytuacji, żeby na prośbę radnych wspólna 
komisja się nie odbyła. 
Pan radny Janus wskazał, że tak ważne tematy powinny być omawiane na sesjach a nie tylko na 
komisjach. 
Pan Paweł Wojciechowski określił, że sesje nigdy dotąd nie wyglądały tak jak obecnie, bo rani 
większościowi, mówią co innego, robią co innego, ot tak sobie zmieniają poglądy i wprowadzają 
zamieszanie. 
Pan Adam Nadolny wskazał, że na komisjach są te same tematy i na sesji również i wąska grupa 
radnych wciąż atakuje Burmistrza, kierownika Piątkowskiego i oczernia pozostałych radnych. 
Pan Perlicjan odpowiedział, że nie usłyszał odpowiedzi na swoje pytanie, co zrobił pan Kuszak by 
uzdrowić sytuację ZAMK-u i dodał, że nie będzie zniżał się do poziomu pana radnego Kuszak i nie 
będzie więcej dyskutował. 
Pan radny Sebastian Kupidura powiedział, że pamięta o planowanym wspólnym posiedzeniu komisji, 
że popiera radnego Kuszaka w tym co mówi, jednak jeżeli coś się ustala to powinno to być 
realizowane, bo wcześniej takie wspólne komisje się odbywały np. za jeziorem i wnioski udało się 
wypracować .Pan radny Kutka zaznaczył, że nie do końca jest prawdą, że pani radna Erenc – Szpek nie 
chciała wspólnej komisji, co znaczy że nie popiera poczynań pana Perlicjana. Wniosek jest taki, że są 
błędne informacje przekazywane przez pana Perlicjana, skoro nie jest prawdą, że cały klub poparł 
pomysł aby nie było wspólnej komisji. 
Pan Janus stwierdził, że wszystkie tematy powinny zostać przeniesione na sesje i mieszkańcy powinni 
słyszeć o czym jest mowa oraz kogo i co interesuje. 
Pan wiceprzewodniczący Chudzicki powiedział, że bardzo nie na miejscu sa słowa pana radnego 
Wojciechowskiego, który uważa, że dyskusja w klubie większościowym jest nie demokratyczna a 
wręcz są próby przymuszania, pan Chudzicki zaprzeczył tym słowom i dodał, że być może wynika to 
ze stanu frustracji. 



Pan radny Krzysztof Nikodem zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w temacie wspólnej komisji i 
funkcjonowania ZAMK.  
Głos przeciwny zgłosił pan Kuszak, który powiedział, że powinny się wypowiedzieć jeszcze osoby 
zgłoszone do dyskusji. 
Pani radna Ewa Wysocka poparła wniosek radnego Krzysztofa Nikodema. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Nikodema o zamknięcie dyskusji w temacie wspólnej komisji i funkcjonowania 
ZAMK.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
PRZECIW (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
W kolejnej części tego punktu pan radny Janus skorygował treść swoich wniosków, które złożył na 
KGFiR oraz zaproponował aby w przyszłości, jeżeli mieszkańcy będą składali petycji dotyczące stanu 
dróg i chodników aby najpierw pojechać z członkami komisji i skontrolować stan faktyczny, ponieważ 
ostatnia petycja złożona przez mieszkańców ul. Kwarcowej różniła się znacznie od stanu faktycznego. 
Pan Przewodniczący Bartosz Perlicjan poprosił, aby w przyszłości wnioski dostarczane były do Biura 
Rady w formie pisemnej przez radnego – wnioskodawcę aby uniknąć błędów i nieporozumień. 
 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. 

A.   Uchwała Nr LXXVII/797/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie: 
zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury na 2023 rok, uchwała 
przesłana do Nadzoru Wojewody, 

A. Uchwała NR LXXVII/798/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023r. w sprawie 
ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w 
Rogoźnie, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. U. poz 2353 z dn 1.03.2023 

B. Uchwała Nr LXXVII/799/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie: 
ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Rogoźno, uchwała przesłana do 
Nadzoru Wojewody, Dz. U. poz 2290 z dn 28.02.2023 

C. Uchwała Nr LXXVII/800/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 
Rogoźno 2030, w tym trybu jej konsultacji, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

D. Uchwała NR LXXVII /801/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 1413/13 położonej w miejscowości Rogoźno 
w trybie bezprzetargowym, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

E. Uchwała NR LXXVII /802/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 778/1 położonej w miejscowości Rogoźno w 
trybie bezprzetargowym, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 



F. Uchwała NR LXXVII/803/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – al. Marszałka Piłsudskiego 40/5 (obręb 
ROGOŹNO) w trybie bezprzetargowym, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

G. Uchwala NR LXXVII/804/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych na obszarze miasta 
Rogoźna w rejonie ul. Wielkiej Poznańskiej oraz na terenie części miejscowości Studzieniec, 
uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. U. poz 2601 z dn 8.03.2023 

H. Uchwała NR LXXVII/805/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr LXVIII/643/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze części gminy Rogoźno – „Rogoźno Południe”, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

I. Uchwała NR LXXVII/806/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. U. poz 2354 z dn 
1.03.2023 

J. Uchwała NR LXXVII/807/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
stwierdzenia utraty mocy obowiązującej Uchwały Nr XLIII/412/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z 
dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Piłka Młyn, obręb 
ewidencyjny Jaracz uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody,, 

K. Uchwała NR LXXVII/808/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr LXXI/708/2022 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 września 2022 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze miejscowości Owczegłowy, gmina Rogoźno, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

L. Uchwała Nr LXXVII/809/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Rogoźno na rok 2023, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. 
U. poz 2355 z dn 1.03.2023 

M. Uchwała nr LXXVII/810/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 roku w sprawie 
dotacji podmiotowej na 2023 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie – 
samorządowego zakładu budżetowego, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, RIO 

N. Uchwała Nr LXXVII/811/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. U. 
poz 2616 z dn 8.03.2023, RIO 

O. UCHWAŁA NR LXXVII/812/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2023-2037, uchwała przesłana 
do Nadzoru Wojewody, 

P. UCHWAŁA NR LXXVIII/813/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 
utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu, uchwała 
przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. U. poz 3753 z dn 14.04.2023, 

Q. Uchwała nr LXXVIII/814/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie: 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, Dz. 
U. poz 3754 z dn 14.43.2023, 

R. Uchwała Nr LXXVIII/815/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie: 
trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, sposobu 
jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 
RIO 



S. UCHWAŁA NR LXXVIII/816/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023 r. w 
sprawie: przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 
roku, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

T. UCHWAŁA NR LXXVIII/817/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, tj. 
działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA) uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody,,  

U. UCHWAŁA NR LXXVIII/818/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo w 
trybie bezprzetargowym uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

V. UCHWAŁA NR LXXVIII/819/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w trybie 
bezprzetargowym, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

W. UCHWAŁA NR LXXVIII /820/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541, 2397/4 
położonych w miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym, uchwała przesłana do Nadzoru 
Wojewody, 

X. UCHWAŁA NR LXXVIII/821/2023 RADY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE z dnia 29 marca 2023r. w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 
użytkowego, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, 

Y. Uchwała nr LXXVIII/822/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego 
ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec” w 
ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 
roku, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, RIO 

Uchwała nr LXXVIII/823/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie 
określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok, uchwała przesłana do 
Nadzoru Wojewody, RIO, 

Uchwała Nr LXXVIII/824/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2023 rok, uchwała przesłana do Nadzoru Wojewody, RIO 

UCHWAŁA NR LXXVIII/825/2023 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2023-2037, uchwała przesłana 
do Nadzoru Wojewody, 

 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
w okresie międzysesyjnym  

 od 22 lutego 2023r. do 26 kwietnia 2023r.                                                                                                                                                                                                                                
 

23 lutego -udział w Naradzie Rocznej PSP w Obornikach. 

 -udział w spotkaniu z Posłem na Sejm RP Jakubem Rutnickim. 

24 lutego 
-udział w Uroczystym Apelu- KP Oborniki przejście na Emeryturę komendanta insp. Wojciecha 
Spychały. 

25 lutego -udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Pruśce. 



26 lutego -udział w uroczystości 60-lecia powstania Koła PZW przy RCK. 

01 marca -udział w posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa 

03 marca 
-udział w spotkaniu z podinsp. Tomaszem Winiarskim Komendantem Powiatowym Policji w 
Obornikach oraz Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w 
Obornikach nadkom. Wojciechem Stoińskim. 

04 marca 
-udział w  obchodach Narodowego Dnia  Pamięci „Żołnierzy Wyklętych” na Rogozińskim skwerze 
Żołnierzy Narodowych Sił Zbrojnych. 

 
-udział w zebranie sprawozdawczym Stowarzyszenia KGW „Parkowianka”, połączonym z 
świętowaniem Dnia Kobiet. 

09 marca -udział w posiedzeniu członków Rejonowego Związku Spółek wodnych. 

 - udział w obchodach Dnia Kobiet w Sołectwie Owczegłowy. 

 -udział w zebraniu Sołeckim Sołectwa Józefinowo. 

10 marca -udział w zebraniu Sołeckim Sołectwa Słomowo. 

11 marca -udział w obchodach dnia Kobiet w sołectwie Tarnowo , Gościejewo i  Studzieniec. 

 -udział w walnym  zebraniu sprawozdawczym OSP w Parkowie. 

16 marca 
-udział w podpisaniu umowy na termomodernizację budynków Szkoły Podstawowej nr 3 im. 
Powstańców Wielkopolskich w Rogoźnie i Szkoły Podstawowej im. Józefa Wybickiego w Parkowie i 
szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Budziszewku. 

17 marca -udział w wręczyłem Medali za Długoletnie Pożycie Małżeńskie. 

18 marca 
- wręczenie  dyplomów i nagród młodzieży biorącej udział w  Turnieju Wiedzy Pożarniczej  
,, Młodzież Zapobiega Pożarom „ - ROGOŹNO 2023, które odbyły się w sali RCK w Rogoźnie. 

 - udział w obchodach Dnia Kobiet w Sołectwie Owieczki. 

 -udział w walnym  zebraniu sprawozdawczym OSP w Słomowie. 

20 marca 

-udział w spotkaniu  z liderem odnowy wsi Gościejewo Longiną Pijanowską i sołtysem Owieczek 
Władysławem Stefańskim, oraz Przewodniczącym RM w Rogoźnie Łukaszem Zarankiem i 
Przewodniczącym KSWiP Adamem Nadolnym. Spotkanie dotyczyło poprawy infrastruktury sportowej 
i przyszłych działań inwestycyjnych na terenie Gościejewa i Owieczek. 

21 marca 
-udział  w ekologicznym happeningu WODA NASZ SKARB, zorganizowanym przez Szkołę Podstawową 
nr 2 im. Olimpijczyków Polskich w Rogoźnie. 

23 marca 
-udział posiedzeniu Wielkopolskiego Zarządu Wojewódzkiego Związku Kombatantów RP i BWP w 
Poznaniu, z udziałem Kombatantów Koła Rogoźno, które odbyło się w Muzeum Regionalnym im. 
Wojciechy Dutkiewicz w Rogoźnie. 

24 marca -udział w Gali Szlachetnej Paczki w RCK. 

 -udział w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym OSP Rogoźno. 

25 marca -udział w Walnym Zebraniu Członków Bractwa Kurkowego Rogoża. 

27 marca -udział w Posiedzeniu Komisji Gospodarki i Rozwoju w Starostwie Powiatowym. 

28 marca -udział w posiedzeniu Komisji SSOiK. 

 -udział w zebraniu Sołeckim Sołectwa Boguniewo. 

29 marca  -udział w Sesji Rady Miejskiej zwołanej w trybie nadzwyczajnym. 

30 marca 

- udział w spotkaniu z uczniami  klasy 8 Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Budziszewku. 
Podczas spotkania, które poprowadziłem wspólnie z Witoldem Goszczyńskim Prezesem AQUABELLIS 
Sp. z o. o. w Rogoźnie, przedstawiliśmy zebranym „Barometr zawodów 2023 w powiecie obornickim” 
i możliwości zatrudnienia w naszej Gminie. 

 
-udział w walnym zebraniu Sprawozdawczym Członków  Stowarzyszenia im. Ks. Jerzego Niwarda 
Musolffa. 

31 marca  -udział w podpisaniu pierwszej umowy z Mieszkańcem naszej Gminy w ramach realizacji programu 



priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie” 

 -udział w konferencji popularno-naukowej , dotyczącej profilaktyki uzależnień młodzieży szkolnej. 

04 kwietnia -odebranie promes dla OSP Rogoźno w Nowym Tomyślu. 

13 kwietnia -udział  w uroczystościach 83 rocznicy masowej deportacji Polaków na Syberię. 

 -udział w otwarciu i zakończeniu zawodów „Sprawni jak żołnierze” 

14 kwietnia -udział w walnym zebraniu sprawozdawczym R.O.D. im. K. Marcinkowskiego 

 -udział w koncercie Magdaleny Frąszczak i Witka Żuromskiego. 

20 kwietnia Udział w posiedzeniu rady nadzorczej firmy Aquabellis i zgromadzenia wspólników. 

21 kwietnia -udział w XXIV walnym zebraniu członków SJS „Komunikacja” 

22 kwietnia -udział w otwarciu przebudowanej ul. Kochanowskiego i fragmentu ul Mickiewicza. 

24 kwietnia -udział w posiedzeniu komisji GFiR. 

25 kwietnia -udział w posiedzeniu komisji SSOiK. 

 
Pan radny Zbigniew Chudzicki poprosił o komentarz do spotkania pana Burmistrza z panem posłem 
Jakubem Rutnickim? 
Burmistrz odpowiedział, że tematem spotkania była głównie infrastruktura sportowa, ale z 
wyłączeniem hali widowiskowo – sportowej i możliwości pozyskania środków zewnętrznych na 
kulturę. 
Pan radny Kuszak poprosił o sprawozdanie z Komisji Bezpieczeństwa? 
Pan Roman Szuberski powiedział, że komisja ta była sprawozdaniem kierowników służb, inspekcji i 
straży z ich działalności w roku 2022. 
Pan radny Paweł Wojciechowski zauważył, że Burmistrz w swoim sprawozdaniu pominął spotkanie z 
panią poseł Martą Kubiak. Burmistrz potwierdził ten fakt i powiedział, że spotkanie dotyczyło 
podsumowań inwestycyjnych wykonanych ze środków rządowych. Radny poprosił o sprecyzowanie 
zakupu gruntu pod promenadę i poprosił Burmistrza o wyjaśnienie. 
Pan Szuberski odpowiedział, że zakupiono część działki, która była gruntem prywatnym, na który 
zakończyła się umowa. 
Pan radny Janus poprosił o omówienie spotkania stowarzyszenia „Komunikacja”. Burmistrz Szuberski 
poinformował, że było to zebranie walne. 
 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
W tym punkcie pan Przewodniczący Łukasz Zaranek udzielił głosu mieszkańcowi Rogoźna, który 
wyraził zgodę na publikację swojego wizerunku. 
Mieszkaniec poddał pod rozważenie następujące spostrzeżenia: 
- wymianę oświetlenia na ledowe, 
- budowę hot-spotu na Pl. Marcinkowskiego, 
- budowę sygnalizacji wyjazdowej na drogę nr 241 dla straży pożarnej, 
- naprawa inteligentnego przejścia dla pieszych na ul. Seminarialnej, 
- utworzenie płatnej strefy parkowania w ścisłym centrum miasta, 
- nadanie nazwy rondu na ul. Czarnkowskiej i Wyszyńskiego, 
- wystąpienie z wnioskiem do GDDKiA  o oświetlenie do Dziewczej Strugi, 
- zmiana kategorii przejazdu kolejowego w Garbatce w kierunku ul. Południowej, 
Pan Roman Szuberski odpowiedział, że wiele postulatów, które poruszył mieszkaniec zostało już 
zrealizowanych, na niektóre urząd czeka na odpowiedź. 
Pan radny Janus powiedział, że parkowanie jest tematem sygnalizowanym od 2016 roku, ale niestety 
działania Burmistrza nie przynoszą rezultatu i przekładany jest z kadencji na kadencję. Co do nazwy 
ronda, takiej propozycji nie było; wnioski nie są czytane, ponieważ punkt dotyczące tych informacji 
zostały z sesji wycięte; dokumentacje są na oświetlenie, jednak nie są te inwestycje realizowane. 



Pan radny Krzysztof Nikodem sprostował wypowiedź mieszkańca, ponieważ to radny Nikodem jest 
autorem wniosków założenia oświetlenia na przejeździe kolejowym w Garbatce, jednak w otrzymanej 
informacji kolej powiadomiła, że nie widzi tam takiej potrzeby. 
Pan radny Sebastian Kupidura zwrócił się z wnioskiem o kompleksowe załatanie dziur na ul. Krótkiej i 
os. Przemysława, wykonanie oświetlenia w miasteczku ruchu drogowego, ponieważ bardzo często 
dochodzi tam do aktów wandalizmu, prośba aby usprawnić ruch przy przejściu dla pieszych na ul. W. 
Poznańskiej przy Pl. Marcinkowskiego, wyrównanie ul. Południowej (przy wyjeździe na ul. 
Boguniewską), udrożnienie kanalizacji przy sklepie Netto od strony Kościuszki. 
Pan Burmistrz powiedział, że w przyszłym tygodniu będzie kolejny etap łatania dziur, co do ul. 
Południowej to nie będzie tam wielkich nakładów, ponieważ jest plan budowy tej drogi. 
Pan radny Maciej Kutka poprosił o interwencję na ul. Działkowej przy ogródkach działkowych, 
ponieważ w czasie deszczów ten teren jest zalany, podobnie jest z mieszkańcami ul. Norwida oraz z 
nieruchomością pomiędzy ul. Reja a Kochanowskiego. Jako ostatni temat radny zapytał, czy Burmistrz 
zna termin przetargu, o którym pisze mieszkaniec pan Piotr P.? 
Pan Szuberski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ogródki działkowe to odpowiedź została już udzielona, 
co do ul. Reja i Norwida temat jest znany i mieszkańcy również w tej sprawie spotkali się z radnymi, 
trwają prace nad rozwiązaniem tej sytuacji. Pan kierownik Roman Piątkowski wskazał, że w sprawie 
pana Piotra P. jest ogłoszony przetarg na dzień 9 maja. Pan Maciej Kutka wskazał, że Rada powinna w 
tym momencie się nad tą sprawą pochylić, ponieważ po odbyciu przetargu sprawa będzie już 
nieaktualna. 
Pan radny Paweł Wojciechowski zgłosił wniosek o nieograniczanie czasowe wypowiedzi każdego 
radnego, ponieważ każdy ma dużo spraw do przekazania a teraz tym bardziej jest poruszony ważny 
temat mieszkańca, który jakiś czas temu złożył pismo a które nie trafiło do Rady Miejskiej. 
Pan wiceprzewodniczący Jarosław Łatka zgłosił wniosek przeciwny, twierdząc że powinna wystarczyć 
minuta na zreferowanie. Pan Kutka odpowiedział, że każdy z radnych ma ważne sprawy do 
przekazania i jest za wnioskiem kolegi Wojciechowskiego. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego o nieograniczony czas wypowiedzi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
Pan wiceprzewodniczący Chudzicki zwrócił uwagę na nie działające światła na przejściu dla pieszych 
na ul. Seminarialnej, brak oświetlenia za przedszkolem nr 2 przy blokach 12 i 13 oraz potrzebę 
wyregulowania oświetlenia w mieście, ponieważ niektóre lampy zapalają się już ok godz. 16:00. Na 
zakończenie radny zapytał, czy jeżeli dojdzie do budowy drogi, to czy drzewa do Studzieńca zostaną 
wycięte? 
Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o drzewa to zależy to od Regionalnego dyrektora Ochrony 
Środowiska, co do czasu oświetlenia drogowego, to była już prośba skierowana do ENEA o 



ujednolicenie czasu oświetlenia, natomiast oświetlenie przy SP3 pracownicy tej placówki 
samodzielnie to realizują. 
Pan wiceprzewodniczący Jarosław Łatka przypomniał sprawę z koniecznością wykonania 
odwodnienia na ul. Diamentowej, prosba o przeanalizowanie możliwości przesunięcia przejścia dla 
pieszych przy wyjeździe z ul. Nowej przy urzędzie na ul. Kościuszki i wymianę opraw na ledowe na ul. 
Nowej. 
Radny Hubert Kuszak podziękował za doświetlenie przejścia dla pieszych przy RCK oraz za 
wytypowanie ul. W. Poznańskiej na wymianę oświetlenia wraz z doświetlenie przejść dla pieszych jak 
i postawienie słupków ograniczających parkowanie przy przejściach dla pieszych. Ponadto radny 
Kuszak przypomniał o konieczności naprawienia zapadniętej studzience na ul. Kotlarskiej 1. Pan 
Roman Szuberski przekazał, że zlecenie na studzienkę już poszło więc niebawem powinna ta sprawa 
być zrealizowana. 
Pani radna Erenc – Szpek przekazała głosy mieszkańców, którzy proszą o wyrównanie parkingu w 
GOPS-ie ponieważ są tam duże dziury, oznakowanie ważniejszych wjazdów w gminie np. do różnych 
jednostek, brak koszy na śmieci przy netto na ul. Kościuszki, brak ławeczek, radna przekazała też 
prośbę o ile to możliwe o posadzenie zieleni i kwiatów, przeniesienie lokalizacji pumptracka. 
Burmistrz określił, że owszem zdaje sobie sprawę z potrzeby porządnego parkingu przy GOPS-ie i 
prędzej czy później zostanie to zrealizowane, tak samo z pozostałymi zadaniami – w miarę możliwości 
będą one po kolei realizowane. 
Radny Wojciechowski zabrał głos w sprawie złożonego pisma przez mieszkańca i określił, że Rada 
powinna wydać opinię w tej sprawie przed ustalonym przetargiem dotyczącym albo pozostawienie 
mieszkańca z problemem albo wstrzymanie procedury przetargowej. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego - wniosek o zajęcie stanowiska przez Radę Miejską w spr 
wniosku z dn 18.04 mieszkańca Rogoźna pana Piotra P. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (1) 
Roman Kinach  
 
Na zakończenie pan radny Adam Nadolny złożył wniosek o wyrównanie dróg oraz o naprawę 
studzienek na drodze gdzie znajduje się firma pana Rozalczyka. 
Burmistrz odpowiedział, że drogi są cały czas równane i pewnie jest to kwestia paru dni jak dojadą do 
sołectwa w Parkowie. Do wskazanego wniosku o równanie dołączył również pan radny Bartosz 
Perlicjan. 
Pani radna Ewa Wysocka zapytała kiedy rozpocznie się inwestycja dotycząca budowy drogi 
Studzieniec i Budziszewko? 
Burmistrz poinformował, że jedna z firm odwołała się i po procedurze odwoławczej będzie dopiero 
możliwe do przystąpienia do dalszych prac. 



 
10. Informacje Przewodniczącego. 
Przewodniczący Łukasz Zaranek przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczeń 
majątkowych, zaprosił wszystkich chętnych na uroczyste obchody 3 Majowe 
 
11. Zakończenie 
Obrady 79 sesji zostały zamknięte o godz. 23:10. 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 
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